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Zápis 55. jednání kolegia děkana 3.LF UK v období 2022-26, konaného dne 5.9.2024 

Přítomni: Prof. Widimský, prof. Džupa, prof. Šlamberová, prof. Malíková, doc. Trnka, 
doc. Gojda, doc. Dlouhý, dr. Marx 
Omluveni: prof. Duška, prof. Arenbergerová, JUDr. Mužíková, dr. Šebo 

 

1. Schválení zápisu ze 28.8.2024 

2. Byly schváleny podmínky přijímacího řízení 2025, předložené proděkanem Marxem. 

3. Děkan informoval o jednání ADLF 3.9. 

4. Byl schválen program Akademické obce 21. října. 

5. Předseda AS informoval o návrhu pracovní skupiny AS ukončit spolupráci s NF Student 3.LF  

a požádat jeho vedení o změnu poštovní adresy a odstranění názvu 3.LF z názvu fondu. Návrh 

bude projednání na říjnovém jednání AS 3.LF UK. Na základě pokynu AS pak děkan bude dále 

konat. V diskuzi byla vyslovena myšlenka založit nový nadační fond, který by důstojně 

reprezentoval fakultu a reálně podporoval studenty (na rozdíl od NF Student 3.LF, který 

nevyvíjí žádnou činnost). 

6. Proděkanka Malíková upozornila na tenčící se objem financí na sociálním fondu, což je 

způsobeno vládním konsolidačním balíčkem (snížení odvodů do fondu). Ve spolupráci 

s tajemnicí fakulty a vedoucím personálního odd. vypracuje návrh úspor tak, aby příjmy  

a výdaje fondu byly v rovnováze. 

 

Doc. Dlouhý 

 Naše fakulta připravila ve spolupráci s JUDr. Krudencem pro ostatní fakulty seminář o aplikaci 

Správního řádu ve specializačním vzdělávání. 

 Předložené SC byly schváleny. 

 

Doc. Gojda 

 Podmínky přijímacího řízení pro rok 2025 budou projednány AS 3. LF UK per rollam 

v průběhu září 2024. 

 Zasedání AS 3. LF UK  - 15.10.2024. 

 

Doc. Trnka 

 Proděkan Trnka informoval o účasti na AMEE konferenci, který byla věnována vzdělávání. 

Podrobná zpráva bude uveřejněna ve VNS. Vzhledem k zajímavým tématům, která na 

konferenci zazněla, připraví doc. Trnka a Dr. Svobodová několik schůzek pro akademické 

pracovníky, na kterých jim představí možnosti a návrhy implementace nových témat do naší 

výuky. 
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Prof. Šlamberová 

 1.10.2024 v 17:00 hod. se uskuteční setkání se studenty 1. ročníků Ph.D. studia.  

 Cena rektorky a Bolzanova cena – členové a členky KD diskutovali o možných kandidátech 

v jednotlivých kategoriích cen. Proděkanka Šlamberová zjistí některé další podrobnosti  

a následně bude informovat KD, které o nominantech rozhodne. 

 Členové a členky KD diskutovali o návrhu předsedy OR Neudověd prof. Lacza snižovat 

stipendia Ph.D. studentům v případě, že obdrží roční hodnocení jiné než A. KD se shodlo na 

tom, že pro letošní rok nebude snižovat stipendia u studentů s hodnocením B. V případě, že 

dojde ke shodě na snižování stipendia do budoucna, budou jasná pravidla včas vyhlášena 

Opatřením děkana. 

 

Prof. Džupa 

 Proděkan Džupa seznámil členy a členky KD s plánem habilitačních řízení a řízení jmenování 

profesorem pro VR 3. LF UK  10/2024, 11/2024. 

 

 

Zapsala: Bc. Mitasová 
Za správnost: prof. Widimský, DrSc. 

 

 

 

 

 

 

 


